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Het Office of National Statistics (ONS) in het Verenigd Koninkrijk schat het percentage inwoners met 
long Covid per leeftijdsgroep op basis van periodiek via zelfrapportage verzamelde data onder de 
bevolking. Dit is niet het percentage dat na een besmetting long Covid overhoudt, maar het percentage 
van de totale populatie (vanaf 2 jaar oud) dat long Covid heeft. In de meest recente dataset (1 
december 2022, ons.gov.uk) gaat het om 3,37% van de bevolking vanaf 2 jaar.  

In Nederland zijn er geen aantallen bekend, maar minister Kuipers zei eerder dit jaar dat we de 
gegevens uit het Verenigd Koninkrijk kunnen gebruiken, omdat die vergelijkbaar zijn voor ons land.  

Als deze aantallen 1 op 1 wordt vertaald naar ons land komt dat neer op 581.089 Nederlanders met 
long Covid van de in totaal 17.243.000 inwoners van 2 jaar en ouder (cbs.nl).  

Indien dit uitgesplitst wordt naar leeftijdsgroep komt de schatting op 5.197 kinderen in de 
leeftijdsgroep 2-11 jaar, 11.279 tieners in de leeftijdsgroep 12-16 en 41.688 jongeren in de 
leeftijdsgroep 17-24 jaar. Dat zijn er samen 58.164. 

Indien alleen gekeken wordt naar langer dan 12 weken klachten, komt het aantal op 4.659 kinderen in 
de leeftijdsgroep 2-11 jaar, 10.411 tieners in de leeftijdsgroep 12-16 en 35.180 jongeren in de 
leeftijdsgroep 17-24 jaar. Dat zijn er samen 50.250. 

Bij minstens een jaar long Covid komt de schatting op 2.688 kinderen in de leeftijdsgroep 2-11 jaar, 
7.230 tieners in de leeftijdsgroep 12-16 en 22.867 jongeren in de leeftijdsgroep 17-24 jaar. Dat zijn er 
samen 32.785. Niet te bevatten.  

Dit zijn zeer zorgwekkende aantallen die grote consequenties hebben voor kwaliteit van leven, 
onderwijs en door kunnen werken in het volwassen leven van kinderen die nu besmet raken omdat zij 
niet beschermd worden. Preventie op scholen en het beschermen van kinderen is noodzakelijk en 
verdient de hoogste prioriteit. 

 

Disclaimer: dit zijn allemaal aantallen gebaseerd op eigen berekeningen op basis van geschatte aantallen uit een ander land, 
mogelijk fouten, echte aantallen kunnen afwijken, we zullen het misschien nooit te weten komen want @ministerVWS wil het 
niet meten en vast niet weten. 


